

18 August 2026

18 أغسطس 2026

Disclosure & Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi Ports Company PJSC (Company) to be held on Friday 21 August 2026

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع. (الشركة) الذي سينعقد يوم الجمعة الموافق 21 أغسطس 2026

We refer to the above matter and write to inform you that the Board of Directors of the Company will hold a meeting via video conference at 8am on Friday 21 August 2026, to discuss the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيديكم بأن مجلس إدارة الشركة سوف يعقد اجتماعاً له في تمام الساعة الثامنة من صباح يوم الجمعة الموافق 21 أغسطس 2026 باستخدام خاصية الاتصال المرئي وذلك لمناقشة الأمور التالية:

1. the review of the voluntary conditional cash offer issued by Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ) to acquire up to 100% of the issued and paid-up share capital of the Company not already held by ADQ (the **Transaction**); and
2. the approval of the appointment of a financial adviser to the Company to oversee the Transaction.

1. مراجعة عرض الشراء النقدي الاختياري المشروط الصادر عن شركة أبوظبي للتنمية القابضة ش.م.ع. للاستحواذ على ما يصل إلى نسبة 100% من الأسهم المكونة لرأس المال المصدر والمدفوع للشركة غير المملوكة من قبل شركة أبوظبي للتنمية القابضة ش.م.ع. (الصفقة).

2. الموافقة على تعيين مستشار مالي للشركة للإشراف على الصفقة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



إيميل بليسر - المستشار القانوني العام
Emil Pellicer – General Counsel

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة / هيئة سوق المال